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PERSONALINFORMATION FÖR FFV AEROTECH-GRUPPENl. 
Organisationsstrukturen är klar 
Följande organisationsstruktur beträffan Tommy Johansson kommer tills vidare 

de affärsgruppsstaber och affärsområden att även fungera som affärsområdeschef 

har beslutats att gälla från och med l för Aerotech Holding. 

januari 1990. 
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Inom följande produktonrråden kommer viss Ansvarig 
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Mallar i 
AII-in-1 
Arbetsgruppen för KIS 
KontorslnformationsS ys
tem - har gjort ändringar i 
två av FFV Aerotechs 
blanketter. 

De två ändrade blanket
terna är Allmänna blanket
ten 605009, och Instruk
tionsblanketten 60.6274.1. 
De ledtexter som förekom
mer på blnaketterna är om
flyttade så att de har samma 
placering på båda blanket
terna. Vidare har blanket
ternas linjering tagits bort. 

Förändringarna är gjora 
för att underlätta utskrift 
Det kommer att finnas 
mallar för båda blanketterna 
i All-in-1. 

Kallelseblanketten kom
mer inom kort att omarb
etas. 

Tony Karlsson, C034 

Staten ska 
ha majoritets
ägande 

" I 

"Det är viktigt att våra an
ställningsfönnåner inte för
svinner vid en bolagise
ring" . Det säger Börje 
Sturk, ordförande för Stats
anställdas Förbunds avdel
ning 2152 i Arboga, till 
Radio Västmanland, med 
anledning av att FFV begärt 
hos regeringen att affitrs
verket ombildas till aktie
bolag. 

"Det är också viktigt att 
staten har ett majoritets
ägande, även om det blir 
frågan om samgående eller 
samarbete med andra bolag. 
Bolagiseringen medför att 
FFV kan agera på markna
den till samma villkor som 
andra bolag och det är en 
fördel", säger Bölje Sturk. 

Blivande pensionärer 

går i cirkel 


Nu vet dom lite 
mera, de blivande 
pensionärernao på di
vision GS. Atmin
stone de tio-talet av 
dem som "studie
cirklat" i ämnet. 

Det böljade med att FCTF
föreningen på division GS 
fick en signal om att man 
ville veta mera om vad den 
kommande pensioneringen 
skulle innebära ekonomiskt 
och familjerättsligt. 

Studieorganisatören 
kontaktade TBV som glatt 
och villigt sydde ihop ett 
lcurspaket Sex tisdagar efter 
arbetets slut har tio GS-are 
tröffats och blivit infonne
rade om vad det innebär att 
bli pensionär. 

Karin Hellerot från TBV 
har hållit i trådarna. Därtill 
har några psecialister på var 
sitt område varit föreläsare. 

Ett studiebesök på ett 

Hänger ni med, stdr det pd 
affischen. Jo, då, Rune 
Axstdl, Börje Johansson 
och Jan Löfqvist (fr v) 
lussnar uppmärksammat till 
vad Karin Nilsson har all 
berätta om pensioneringens 
skatteproblem. 

servicehus har också ingått i 
programmet I tisdags var 
det dags för den sista 
sammankomsten. förutom 
att FCTF bjöd på tårta och 
kaffe (vars förtärande påstås 
vara en pensionärs favorit 
sysselsättning) så berättade 
Karin Nilsson från skatte
myndigheten om vad pen
sioneringen innebär ur 
skattesysnpunkt 

En rundfråga ger vid 
handen att de deltagande GS
ama tycker att kursen 
innehållit en hel del små 
nyttigheter, även om de 
skulle vilja veta mera om 
justsin egen situation när 
65-årsdagen randas. 

Hans Brännström 

Efterlysningar 
Brev med 
okänd 
adressat 
Centra.lexpeditionen i Arbo
ga efterlyser en avsändare. 
Har du sänt en nyckel till 
följande adressat Bengt 
Hansson, Fackelrosvägen 
29,240 XX Hofterup(!). 

Nyckeln fmns på cent
ralexpeditionen då brevet 
kommit i retur för adres
saten är okänd på ovan
stående adress. 

Kontakta Gun Bill
ström, tel 1355. 

Statshälsan 
vill ha 
tillbaka 
Statshälsan i Arboga 
efterlyser följande artiklar: 
• Balansplattor 

• Hantlar 

• Viktmanschetter 

• Gympaband 

• Avspänningsband 

• Böcker 

med mera, med mera ... 


Många anställda på 
Aerotech i Arboga har lånat 
en eller flera av ovanstående 
saker från Statshälsan. En 
del återlämnar artiklarna 
efter användning, många 
gör det inte. Statshälsan 
vill att alla som slarvat och 
inte återlämnat någon av 
dessa artiklar bättrar sig och 
omgående returnerar sitt lån 

Industriministern på besök: 


Inga besked till FFV 

"Några lugnande besked till 
verkstadsklubben på FFV i 
Linköping kunde industri
minister Ivar Nordberg inte 
ge då han gästade Mjölby 
och deltog i ett småföre
tagarseminarium under ons
dagen. 

- Det är viktigt att de 
statliga affärsverken fär ver
ka i de fonner som ger den 
bästa utdelningen, var be
skedet Ivar Nordberg gav. 

- FFV har gått in med en 
hemställan till regeringen 
om att ombilda sig till ak
tiebolag. Frågan är nu före
mål för beredning och myn
na ut i ett förslag till riks
dagen nästa år. Men vad in
riktningen blir är ännu inte 
klart, sade industriminis
tern. 

- Jag har i olika sam
manhang deklarerat att det är 
viktigt för de statliga affärs

verken inklusive FFV att de 
får bedriva sin verksamhet i 
de fonner som ger de bästa 
resultaten och ger den bästa 
tryggheten för de anställda." 

Östgöten 2111 
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